
1 
 

PROTOKÓŁ NR 45/2022 

z XLV Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju 

z dnia 5 kwietnia 2022 r. 

 

XLIV Sesja Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju odbyła się w dniu 5 kwietnia 2022 r. 

o godz. 9.00 w sali narad Urzędu Miejskiego. W Sesji uczestniczyło 14 radnych, nieobecny 

Maślanka Lech. Sesję prowadził Adam Musialski – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

CZĘŚĆ I - WSTĘPNA 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad Sesji.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Dokonał otwarcia obrad Sesji, odczytał treść wniosku o zwołanie Sesji informując, że Sesja 

została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2022 roku poz. 559) na wniosek Burmistrza Piwnicznej-Zdroju. Poinfor-

mował, że na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gmin-

nym Sesje Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Powiedział, że udział w obradach oznacza akceptację 

przetwarzania danych osobowych w postaci utrwalenia swojego wizerunku i głosu, klauzula 

dotycząca przetwarzania danych osobowych znajduje się na drzwiach wejściowych do sali 

obrad. Zwrócił uwagę, że w związku z obowiązkiem transkrypcji obrad Sesji przypomina, iż 

nie ma możliwości wypowiadania się bez użycia mikrofonu, każda wypowiedź musi być kie-

rowana bezpośrednio do mikrofonu, w danym momencie może wypowiadać się tylko jedna 

osoba. Poprosił o niewłączanie się do wypowiedzi innych osób, ponieważ powoduje to zabu-

rzenie czystości głosu, a co za tym idzie nierzetelną transkrypcję wypowiedzi. Przypomniał 

również o przepisach o ochronie danych osobowych i nieużywaniu nazwisk osób niebędących 

osobami publicznymi. Poprosił o stosowanie się do powyższych uwag. Poinformował, że po-

rządek obrad jest stricte taki jak zaproponował pan Burmistrz, ewentualne zmiany muszą być 

poprzedzone zgodą pana Burmistrza na ich dokonanie. Odczytał proponowany porządek ob-

rad wraz ze zmianą poprzez dodanie w CZĘŚCI II – PODJĘCIE UCHWAŁ punktu 2 o treści: 

„2. Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Piwnicznej-

Zdroju do załatwiania indywidualnych spraw w zakresie przyznawania świadczenia pienięż-

nego za zakwaterowanie i wyżywienie obywateli Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa”. Zapytał, czy są jakieś uwagi co do porządku obrad.  

 

Mariusz Lis – Radny  

Powiedział, że skoro już zostali zwołani podejrzewa, że nie jeden z radnych coś będzie chciał 

dodać, może będą jakieś krótkie wnioski i wykorzystując to, że są wszyscy może by jeszcze 

wolne wnioski dołączyć do tego punktu.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że po Sesji mają spotkanie, na które serdecznie radnych zaprasza. Zwrócił uwagę, 

że w temacie Sesji chciałby tyle, ile jest w programie, chętnych zaprasza na spotkanie i dys-

kusję, ponieważ jest dużo więcej tematów niż tylko dwa. 

 

Mariusz Lis – Radny  

Powiedział, że o Sesji byli poinformowani, ale o tym, że jest jakieś spotkanie jak to z pana 

Burmistrza strony często bywa, nie byli poinformowani.  
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Maria Adamuszek – Radna  

Zwróciła uwagę, że każdy ma coś zaplanowane.  

 

Mariusz Lis – Radny  

Stwierdził, że dokładnie tak, a on mówi o krótkich wnioskach. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Zwrócił uwagę, że to jest spotkanie techniczne, na które zezwala mu ustawa i z tego korzysta. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poprosił o naciśnięcie przycisku na urządzeniach do głosowania. Poinformował, że na Sesji 

obecnych jest 14 radnych i w związku z tym Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

 

CZĘŚĆ II – PODJĘCIE UCHWAŁ  

 

Ad. 1. Uchwała w sprawie zmiany w budżecie i zmiany uchwały budżetowej Miasta  

i Gminy Piwniczna-Zdrój na rok 2022.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poprosił panią Skarbnik o zabranie głosu.  

 

Zofia Kulig – Skarbnik  

Omówiła proponowane zmiany, których opis stanowi załącznik do projektu uchwały.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poinformował, że przed rozpoczęciem dyskusji w związku z tym, że dzisiejszy porządek ob-

rad został uzupełniony o pkt 2, prosi o przegłosowanie go w związku z tym, że nastąpiła 

zmiana do porządku obrad. Poddał pod głosowanie wniosek zmianę w porządku obrad.  

 

Wniosek został przyjęty, 14 – za (protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu).  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Otworzył dyskusję na temat zmiany uchwały budżetowej. 

 

Jan Toczek – Radny  

Powiedział, że ma pytanie, czy w rozdziale 75421 zarządzanie kryzysowe są środki związane 

z dowozem dzieci do szkół, ponieważ wiadomo, że one są w różnych ośrodkach, w różnych 

miejscowościach takich jak Wierchomla, Łomnica, Kokuszka i czy te dzieciaki będą wszyst-

kie chodzić do Szkoły nr 1 Podstawowej w Piwnicznej-Zdroju i jak to będzie rozwiązane. 

 

Zofia Kulig – Skarbnik  

Zwróciła uwagę, że jeżeli chodzi o zmianę, którą radni otrzymali w dniu dzisiejszym, czyli 

kwotę 190 175 zł dotyczy to tylko i wyłącznie porozumienia zawartego z Powiatem na za-

pewnienie miejsc czasowego pobytu osób przybyłych na terytorium Powiatu Nowosądeckie-

go, czyli to są ci ludzie, którzy są na terenie gminy Piwniczna-Zdrój i są to środki na pokrycie 

kosztów, które gmina otrzyma od Powiatu. Powiedziała, że w tym momencie nie ma w tym 

uwzględnionych kosztów dowozu dzieci do szkół.  
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Jan Toczek – Radny  

Zapytał pana Burmistrza jak ten problem zostanie rozwiązany, czy te dzieciaki, które miesz-

kają np. w hotelu w Wierchomli będą uczęszczać do szkoły w Wierchomli i jak zostanie roz-

wiązany problem z dowozem tych dzieci, czy obowiązek ten spada na tych, którzy ich przyję-

li. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że na razie nie ma pani Dyrektor ZEAS, która w szczegółach by to wyjaśniła, ale 

trwa procedowanie na ten temat. Potwierdził to, co powiedziała pani Skarbnik, że środków 

zewnętrznych na to nie ma. Zwrócił uwagę, że pewnie trzeba będzie się z tym tematem zmie-

rzyć, a ten temat jest jeszcze procedowany. Powiedział, że to jest temat, który się zmienia nie 

tylko z dnia na dzień, ale także z godziny na godzinę i jego zdaniem radni dobrze o tym wie-

dzą, a mowa o tematyce uchodźczej. 

 

Jan Toczek – Radny  

Powiedział, że rozumie i dlatego o to pyta, ponieważ te dzieciaki są w różnych ośrodkach,  

w różnych miejscach gminy i tak naprawdę pewnie gmina poniesie ten koszt. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że mają to na uwadze.  

 

Jan Toczek – Radny  

Zwrócił uwagę, że w związku z tym, że sytuacja jest jaka jest w tej chwili, one też przebywają 

w obcym kraju, więc terenu za bardzo nie znają, ale jego zdaniem obowiązkiem gminy było 

by to, aby te dzieciaki jakoś do tej szkoły dostarczyć. Zapytał, ile w tej chwili jest dzieci  

z Ukrainy w szkole, ponieważ na ostatniej Sesji była mowa o 54 i chciałby wiedzieć, czy ta 

liczba się zmniejszyła, czy zwiększyła. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Zapytał pana Czesława Tomaszewskiego, czy wiadomo coś więcej w szczegółach. Zwróciła 

uwagę, że ta sytuacja ciągle się zmienia.   

 

Czesław Tomaszewski – Komendant Miejsko – Gminny OSP 

Poinformował, że nie ma innych informacji, na razie zostało tak jak było. 

 

Mariusz Lis – Radny  

Powiedział, że jego pytanie również dotyczy dzieci z Ukrainy, ponieważ przez dwa tygodnie 

Szkoła w Łomnicy przygotowywała się do przyjęcia tych dzieci i w ostatnim momencie zo-

stało to zmienione. Zapytał w związku z czym ta zmiana nastąpiła, ponieważ praktycznie dwa 

tygodnie dyrektorzy pracowali nad tym, żeby ustalić podziały godzin i w zasadzie przed samą 

konferencją w dniu konferencji zostało to wszystko odwołane i plany zostały zmienione. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że żadna praca nie idzie na marne, to że dyrektorzy pracowali jest słuszne, po-

nieważ był taki pomysł, natomiast trzeba się liczyć z kosztami i możliwościami gminy, dlate-

go na razie przeliczono, że to zadanie z powodzeniem wykona Zespół Szkolno- Przedszkolny 

w Piwnicznej-Zdroju. Stwierdził, że jeśli będą takie potrzeby, będzie wsparcie ze strony 

Szkoły Podstawowej w Łomnicy. 
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Mariusz Lis – Radny  

Powiedział, że rozmawiał z uchodźcami i oni chętnie uczęszczali by do Szkoły w Łomnicy  

i te koszty byłyby mniejsze, odniósł się do tego, o czym wspomniał pan Jan Toczek stwier-

dzając, że dzisiaj nie rozmawiali by o tym, ponieważ te dzieci mogłyby uczęszczać do Szkoły 

w Łomnicy. Zwrócił uwagę, że te dzieci są w ośrodku "Nad Potokiem" w Łomnicy, jak rów-

nież w prywatnych kwaterach i mówiąc szczerze jak są prowadzone zajęcia to często przy-

chodzą i chcą się integrować z mieszkańcami. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że pan Radny jak nikt inny dobrze wie, ile kosztuje godzina pracy nauczyciela  

i prosi, aby w tej chwili nie mówić, które koszty były by większe, a które mniejsze. Zwrócił 

uwagę, że pan Radny ma dobre doświadczenie, tym razem po obu stronach i dobrze wie  

o czym mowa, a mowa o budżecie, o wspieraniu tematu i o możliwościach gminy. Zapytał  

w jakim języku pan Radny rozmawia z uchodźcami. 

 

Maria Adamuszek – Radna  

Zwrócił uwagę, że pan Burmistrz mówi, iż kolega wie, jakie są koszty nauczyciela na Łomni-

cy tak samo jak i w Piwnicznej, ale skoro na Łomnicy w kwaterach mieszkają rodziny  

z dziećmi, które uczęszczały by do nich do Szkoły, więc dlaczego i po co wozić dodatkowo 

do Piwnicznej. Stwierdziła, że nauczycielowi i tak się płaci, więc dlaczego pan Burmistrz tak 

ignoruje tę Łomnicę. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Porosił, aby zostawić temat specjalistom, pani Radna może porozmawiać z panią Dyrektor 

ZEAS- u, która wszystko wyjaśni. 

 

Maria Adamuszek – Radna  

Powiedziała, aby poprosić panią Dyrektor.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Zwrócił uwagę, że już powiedział na wstępie, że nie ma pani Dyrektor ZEAS-u i nie będzie 

jej na dzisiejszym posiedzeniu Rady i tyle w temacie. Powiedział, że pani Radna ma możli-

wość, ponieważ przebywa praktycznie codziennie w Urzędzie, może również zadzwonić do 

pani Dyrektor, która to wyjaśni. 

 

Maria Adamuszek – Radna  

Powiedziała, że nie jest codziennie, a gdyby chciała to Radny ma prawo wejść, kiedy mu pa-

suje w godzinach pracy, ale codziennie nie jest, ponieważ jakiekolwiek obowiązki ma. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR XLV/354/2022- przyjęto jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imiennego 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 2. Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Piw-

nicznej-Zdroju do załatwiania indywidualnych spraw w zakresie przyznawania świad-

czenia pieniężnego za zakwaterowanie i wyżywienie obywateli Ukrainy w związku z kon-

fliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.  
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Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy ktoś chce przedstawić coś do tej uchwały, czy pan Dyrektor ma coś do powie-

dzenia. Stwierdził, że sprawa wydaje się dość jednoznaczna i jasna. Poddał pod głosowanie 

projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR XLV/355/2022- przyjęto jednogłośnie tj. 14 – za (protokół z imiennego 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

CZĘŚĆ III – KOŃCOWA 

 

Ad. 1. Zakończenie obrad Sesji.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poinformował, że w miesiącu kwietniu będzie jeszcze jedna Sesja, zbierane są materiały, na 

dzień dzisiejszy jest minimum 5 punktów i w związku z powyższym radni muszą się przygo-

tować, że jeszcze w kwietniu będzie jedna Sesja. Podziękował za przybycie. Zakończył obra-

dy Sesji.  

 

Na tym zakończono obrady XLV Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała  

Magdalena Nieć  


